



冰極餐廳

TUXEDOS RESTAURANT



南瓜未來植物肉醬
配鮮蝦芝士香草薄餅
Fresh Prawn, Mozzarella and
Pesto Pizza Topped with
Meatless Crumble
Served in a Pumpkin

🍷 中國蝦 Chinese Prawn

HK\$238 份/set



美式燒烤醬排骨
配意式鮮茄雜菜腐皮卷
Baked U.S. BBQ Pork Ribs
Accompanied with Bean Curd Sheet
Filled with Ratatouille

HK\$278 份/set



🌿 環保海鮮 sustainable seafood

環保海鮮來源地可能因存貨而變更
The origin of sustainable seafood maybe altered depending on availability

設加一服務費及所有價錢均以港幣計算
All prices are subject to 10% service charge and are in Hong Kong Dollars

圖片只供參考 Photos are for reference only





冰極餐廳 TUXEDOS RESTAURANT



鬼影蟲蟲 Creepy Worms

雞尾酒 Cocktail
(蛋黃酒及雪碧)
(Advocaat and Sprite)

HK\$68 杯/cup



圖片只供參考
Photos are for reference only

設加一服務費及所有價錢均以港幣計算
All prices are subject to 10% service charge and are in Hong Kong Dollars

請注意，即使本餐廳盡力保持最嚴格的品質控制並致力維持優質的服務，但我們無法保證在我們的產品中完全不含可能引起過敏反應的物質存在，包括麩質、甲殼類動物、蛋、魚類、花生、大豆、奶類、堅果（或堅果類原料）。如果您有任何問題，請在選購我們的任何產品前向我們的店員查詢。

Please note that, even though our restaurant endeavours to maintain stringent service practices and despite our strict controls, we are unable to guarantee the absence of substances (or traces thereof) which may cause allergic reactions, including Gluten, Crustacean, Egg, Fish, Peanuts, Soybeans, Milk, Nuts or Nuts based ingredients. If you have any questions, please contact a member of our staff prior to the consumption of any of our products.



不甘是藥 Bad Medicine

無酒精雞尾酒 Mocktail
(菠蘿汁、橙汁、石榴糖漿及士多啤梨果茸)
(Pineapple Juice, Orange Juice,
Grenadine and Strawberry Fraise)

HK\$58 杯/cup

